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Denne eposten er sendt fra en person utenfor organisasjonen. Ikke klikk på lenker eller
åpne vedlegg før du er sikker på hvem avsender er og at innholdet er trygt.

Hei!

En ting jeg tror flere av beboerne i fylket hadde vært med på er å avvikle linjetilbud og ikke
hele skoler. Det er viktig å ha en nærskole. Ett godt forslag er å avvikle dokka eller Valdres
og Trysil eller storsteigen og i tillegg avvikle linjetilbud på noen skoler for å komme i balanse i
budsjettet. For vi burde ha skoler slik at folk flytter til Innlandet. Er viktig å bruke litt mer
penger på vgs iforhold til elever for at familier vil bosette seg overalt i fylket. 

Mvh
Ronja Aglen Stikbakke
Fra Gjøvik


